
 

t.a.v. College van B&W van de Gemeente Bergen op Zoom   

Bergen op Zoom, 19 maart 2025   

  

Onderwerp: Artikel 34-vragen over het stopzetten van de 

jaarlijkse live-uitzending van de Maria Ommegang 

  

Geacht college, 

  

De Maria Ommegang is een van de meest waardevolle tradities van 

Bergen op Zoom. Jaarlijks trekt deze bijzondere processie door onze 

binnenstad en wordt het verhaal van Maria en onze stad op 

indrukwekkende wijze uitgebeeld. Het is tevens in historisch en 

moreel  opzicht een belangrijk evenement, gelet op het doel waarmee de 

Maria Ommegang ooit is opgericht. 

 

Jarenlang werd dit evenement live uitgezonden door Omroepstichting 

ZuidWest, waardoor ook inwoners die niet in staat zijn fysiek aanwezig te 

zijn – bijvoorbeeld vanwege hoge leeftijd of een lichamelijke beperking – 

de Ommegang konden volgen. 

 

Ons heeft echter het bericht bereikt dat Omroepstichting ZuidWest de 

Maria Ommegang niet langer jaarlijks live zal uitzenden, maar slechts eens 

in de vijf jaar. Dit zou een breuk betekenen met een lange traditie waarin 

de Ommegang toegankelijk was voor iedereen, ongeacht fysieke 

mogelijkheden of afstand tot de binnenstad. Daarnaast biedt de live-

uitzending een kans om Bergen op Zoom op de kaart te zetten en 

bezoekers te enthousiasmeren voor komende edities. Het uitzendgebied 

strekt zich namelijk ook uit tot de gemeenten Roosendaal, Woensdrecht, 

Etten-Leur, Halderberge, Moerdijk en Zundert. Door deze jaarlijkse 

uitzending te schrappen, dreigt dit effect verloren te gaan. 

 

Wij hebben begrepen dat ZuidWest TV de Ommegang wél jaarlijks zou 

kunnen blijven uitzenden, mits daar een passende vergoeding tegenover 



staat. Aangezien Omroepstichting ZuidWest subsidies ontvangt. Vragen 

wij ons af of er mogelijkheden zijn om de live-uitzending van dit 

belangrijke culturele en religieuze evenement te behouden. 

 

Daarom stellen wij de volgende vragen aan het college: 

 

1.Klopt het bericht dat de live-uitzending van de Maria Ommegang door 

Omroepstichting ZuidWest (ZuidWest TV) alleen nog eens in de vijf jaar 

zal plaatsvinden? 

 

2.Wat is de reden dat de jaarlijkse live-uitzending stopt? 

 

3.Is het college het met ons eens dat de live-uitzending van de Ommegang 

een belangrijke rol speelt voor minder mobiele inwoners en voor de 

promotie van Bergen op Zoom? 

 

4.Kan de gemeente in overleg treden met Omroepstichting ZuidWest over 

het behoud van de jaarlijkse live-uitzending? 

 

5.Zijn er financiële mogelijkheden binnen de gemeentelijke middelen of 

binnen de huidige afspraken met de omroep om de jaarlijkse live-

uitzending alsnog te garanderen?  

 

Wij zien hierin een kans om deze waardevolle traditie toegankelijk te 

houden voor iedereen en hopen dat het college zich hiervoor wil inzetten. 

 

Wij zien uw beantwoording graag tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de alliantie CDA/V-BoZ! 

 

Stefaan Verheugt, raadslid CDA Bergen op Zoom 

Meino Dam, raadslid V-BoZ! 

 


